
ZÁPIS 

z  členské schůze Střediska východočeských spisovatelů v Pardubicích 

1.října 2021, na radnici Statutárního města Pardubice 

 

Přítomno 23 členů. 

 

Schůzi řídila předsedkyně Černošová. Schůze zahájena v 15 hodin. 

Vzhledem ke koronavirovým opatřením byla schůze omezena na nejdůležitější věci. Vzhledem k 

tomu, že se členská schůze sešla prakticky po dvou letech a aby byla co možná nejkratší, bylo 

upuštěno od některých procedurálních opatření (volba komisí). 

Předsedkyně Černošová uvítala členky a členy a  paní ing.. Michaelu Matouškovou, starostku 

Řečan nad Labem a  náměstkyni hejtmana Pardubického kraje. 

 

1) Zajištění prezentace SvčS na knižním veletrhu v Havlíčkově Brodě 

Prezentace SvčS bude v pátek a sobotu ve dnech 15. - 16.října 2021. V pátek  10 -19 hodin, v 

sobotu 9 – 17 hodin. Středisko má stánek 105. Na čtení přihlášeno 6 členů. Zájemci o prodej knih 

mohli na schůzi přinést maximálně tři svoje knihy (tužkou uvést cenu knihy) a předat Cihlové 

(zajistí převoz na veletrh). 

Černošová vyzývá další členy k účasti, aby se prostřídali u našeho stánku. 

 

2) Distribuce Kruhu č. 65 – zajistil Milan Dušek. 

 

3) Plánování členské schůze na závěr uměleckého maratónu. Odsouhlasen návrh na sobotu 

4.prosince ve 13 hodin v Hradci Králové pokud to hygienická situace dovolí. Místo bude upřesněno 

později. 

 

4) Vzpomínka na zesnulé členy (Musílek, Neméthová, Bažant, Kubíček) minutou ticha. 

 

5) Představení nových členů SvčS (Radek Vohlídka), ostatní (Mokrá, Mouseová omluveni). 

 

6) Představení sborníku „Kdo mi šlape na paty.“ Do sborníku  (již třináctý sborník Střediska) 

přispělo 24 autorek a autorů a 6 ilustrátorek či ilustrátorů (Kordíková a Wienerová v literární i 

výtvarné části). Sborník představila editorka Věra Kopecká. Za hudebního doprovodu Daniela 

Bednáře (kytara a zpěv) se představila většina zúčastněných autorek a autorů krátkými ukázkami ze 

sborníku. 

Černošová poděkovala Kopecké za přípravu sborníku. Symbolický křest za přítomnosti ing. 

Matouškové, která popřála sborníku hodně čtenářů a poděkovala všem autorům. Navrhla případné 

téma dalšího sborníku „Komu jsme utekli!“ 

 

7) V závěru Černošová zahájila další ročník uměleckého maratónu a vyzvala členy k pořádání akcí 

v celém kraji. Zároveň vyzvala, aby členové posílali informace o akcích Václavu Francovi. 

 

 

Členská schůze skončila v 16:45 hodin. 

Zapsal Franc. 

 

 

 

 


